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ZÁPIS č. 05/2021 

zo zasadnutia komisie pre kultúru pri MsZ, konaného online dňa 9. novembra 2021 o 15.00 
hodine 

 
 
Prítomní:  
 
Komisia pre kultúru pri MsZ: 
Mgr. Andrej Barančok – predseda komisie 
Július Obernauer – podpredseda komisie 
Ivica Krištofová – člen komisie 
Bc. Martin Jorčík – člen komisie 
Mgr. art. Matej Struhár – člen komisie 
 
Sekretár komisie: 
Ing. Ľubica Kubaliaková  
 
Ospravedlnení: 
Róbert Schmidt – člen komisie (poslanec) 
Jozef Tokár – člen komisie (poslanec) 
 
Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Prerokovanie žiadostí o poskytnutie dotácie z rozpočtu mesta 
3. Rôzne 

 
 
K bodu 1) 
Zasadnutie komisie sa konalo z dôvodu pandémie online. Otvoril a viedol ho predseda Mgr. Andrej 
Barančok, ktorý privítal členov komisie a oboznámil s programom zasadnutia. Z pôvodného 
programu zasadnutia vypadol bod č. 2 - informácie k investičným akciám mesta z dôvodu 
práceneschopnosti Ing. Halasovej a bod č. 3 – informácie k tradičnému Ondrejskému jarmoku, 
ktorý sa z dôvodu pandémie konať nebude. Zasadnutia sa zúčastnili piati členovia komisie, komisia 
bola uznášaniaschopná.  
 
 
K bodu 2) 
O poskytnutie účelovej dotácie z rozpočtu mesta na úhradu služieb spojených s dočastným 
užívaním majetku mesta v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 
mesta požiadali: 
Detský Folklórny súbor Šťastné detstvo – žiadosť o dotáciu 974,16 eur, 
Občianske združenie Dychový orchester Brezno – žiadosť o dotáciu 1 054,64 eur, 

Číslo spisu: Brezno 
2021/10250-5 09.11.2021 



 

V obidvoch prípadoch výška požadovanej sumy vychádzala z priložených faktúr z Technických 
služieb. Obidvom kultúrnym telesám boli jednohlasne dotácie v požadovanej sume schválené 
a komisia uzneseniami č. 17/2021 a 18/2021 odporúča Mestskému zastupiteľstvu schváliť dotácie 
na úhradu služieb spojených s dočasným užívaním majetku mesta.  
 
 
K bodu 3) 
Predseda komisie Andrej Barančok informoval členov komisie, že sa z dôvodu zlej pandemickej 
situácie Tradičný Ondrejský jarmok konať nebude. S Vianočnými trhmi sa zatiaľ uvažuje, budú sa 
organizovať spôsobom a v rozsahu, ktoré budú vyhovovať aktuálnej pandemickej situácii 
v decembri.  
Matej Struhár informoval, že Folkové Vianoce sa konať budú, ak to bude možné budú sa konať 
v Synagóge, ale ak budú podujatia v tom čase zakázané, budú sa streamovať prostredníctvom 
internetu.  
Ivica Krištofová informovala, že Horehronské múzeum má predĺžený nájom v budove radnice na 5 
rokov. Časť expozície by mala byť presťahovaná do Remeselníckej usadlosti na Rázusovej ulici 
v priebehu roka 2022. Ivica Krištofová navrhla do programu na budúci rok zaradiť riešenie 
reklamného smogu v meste.  
 
 
V závere zasadnutia predseda komisie poďakoval všetkým prítomným za online účasť a zasadnutie 
komisie ukončil.  
 
 
 
 
 
 
...............................................................   ...........................................................
   
              Mgr. Andrej Barančok              Ing. Ľubica Kubaliaková 
         predseda komisie pre kultúru          sekretárka komisie 
 


